WHEN DO I CHANGE MY CAR’S ENGINE OIL? 
Change engine oil according to your owner’s handbook or as advised by your dealer or workshop. In general, the oil change interval is 5000 kms for mineral based engine oils and 10,000 kms for fully synthetic oils. 
1. 1. Check oil light or check engine light comes on. 
2. 2. Noises from the engine 
3. 3. Colour of the oil changed from golden to black and it is thick. 
4. 4. The smell of oil or burning oil fumes. 
5. 5. Smoke from your exhaust
6. 6. Kilometres driven since last oil change. 

REASONS WHY YOUR CAR ENGINE OIL NEEDS TO BE CHANGED:
1. Prevents Engine Damage by lubricating the moving parts of your engine. 
2. Reduces Wear and Tear and increases life of your engine. 
3. Prevent Damage to Engine Parts and huge repair bills
4. Detecting leakages if any when you see the need to frequently top up oil. 
5. Better Fuel Efficiency as the engine runs smoother. 
6. Longer Vehicle Life and less garage time. 
7. Low Exhaust Emissions with clean oil, which is good for the environment also. 

To ensure that you enjoy driving and spend less time in the workshops for expensive repairs, all you need to do is check engine oil. Just keep the warning signs in mind and get your vehicle oil changed regularly. Your vehicle stays healthy longer and you get peace of mind motoring! 










متى أغير زيت محرك سيارتي؟
قم بتغيير زيت المحرك وفقًا لكتيب المالك أو حسب إرشادات الوكيل أو ورشة الصيانة . بشكل عام ، الفاصل الزمني لتغيير الزيت هو 5000 كم لزيوت المحركات ذات الأساس المعدني و 10000 كم للزيوت الاصطناعية بالكامل.
1. افحص ضوء الزيت أو تحقق من إضاءة المحرك.
2. صدور ضوضاء من المحرك
3. تغير لون الزيت من الذهبي إلى الأسود و سميك.
4. رائحة الزيت أو احتراق أبخرة الزيت.
5. خروج دخان من عادمك
6. عدد الكيلومترات المقطوعة منذ آخر تغيير للزيت.

الأسباب التي تجعل زيت محرك سيارتك بحاجة إلى التغيير:
1. يمنع تلف المحرك عن طريق تشحيم الأجزاء المتحركة للمحرك.
2. يقلل من التلف ويزيد من عمر محرك سيارتك.
3. منع الأضرار التي قد تلحق أجزاء المحرك وفواتير الإصلاح الضخمة.
4. الكشف عن التسربات إن وجدت عندما ترى الحاجة إلى إعادة تعبئة الزيت بشكل متكرر.
5. كفاءة أفضل في استهلاك الوقود حيث يعمل المحرك بشكل أكثر سلاسة.
6. عمر أطول للسيارة ووقت أقل في ورش الصيانة.
7. انبعاثات عادم منخفضة مع زيت نظيف ، وهو أمر جيد للبيئة أيضًا.

لضمان استمتاعك بالقيادة وقضاء وقت أقل في ورش الصيانة لإجراء إصلاحات باهظة الثمن ، كل ما عليك فعله هو فحص زيت المحرك. فقط ضع في اعتبارك علامات التحذير وقم بتغيير زيت سيارتك بانتظام. تظل مركبتك صحية لفترة أطول وستشعر براحة البال أثناء القيادة!

